
”At blive den man er, med tro på fremtiden – på en skole med plads 
til forskellighed og plads og ansvar for hinanden” 

 

Bestyrelsesmøde	(Online)	d.	18.	Maj	2021	
kl.	16:00	–	18:30	
 
Deltagere: Skoleleder, personalerepræsentant, indbudte og den forældrevalgt bestyrelse. 

Afbud: Lise, Maria og Jan personalerepræsentant. 

RESPEKT, SELVVÆRD, FÆLLESSKAB, GLÆDE, TRYGHED OG NYSGERRIGHED 

 

 Emne og afsat tid Formål (- Tovholder) og kort om indhold Referat 
1 Årsrapport gennemgang Revisor deltager via teams  

16:00 – 17:00 
Tina revisor gennemgår regnskabet 
Bestyrelse og skoleleder stiller forskellige 
spørgsmål, som Tina svarer på. 
Morten spørger efterfølgende ind til et punkt, som 
hedder Hjerte og Hjerne, samt hvordan vi forholder 
os i forhold til tilgodehavende skolepenge hos 
forældre. 
Disse punkter behandler vi på et senere møde. 
 

 

 
  

 



2 Godkendelse af referat fra de sidste 
møde(r). (5 min) 
+ dato for næste møde 

Beslutning (Seneste referent(er), alle) 

Kopi til hjemmeside 

17:00 – 17:05 
Tidligere referater er godkendt 
Næste møde afholdes fysisk på skolen onsdag den 
9. Juni kl. 17 evt. i gymnastiksalen, så de gældende 
mødeafstandsregler kan afholdes. 
 

3 Nyt fra Skolelederen  (15 min) Information (Jesper) 17:05 – 17:20 
Jesper orienterer. 
Om at det bliver Thomas, der er på under punkt 4, 
da Jan er blevet forhindret i dag. 
Om fagfordelingen, som de arbejder videre med 
lige nu at skoleskemaerne er på vej og de forventes 
at lande hos eleverne lige inden sommerferien. 
Om elevtalet og det fortsatte fokus derpå. 
Om udskolingen og forventningerne til det 
kommende elevtal. 

4 Nyt fra Medarbejderrepræsentant (10 min) Information (Jan) 17:20 – 17:30 
Thomas informerer om nyt fra personalegruppen. 
Der rapporteres fra personalet at der er for lidt 
fokus på rengøringen både i hverdagen og efter 
rengøringsweekenderne. 
Kathrin spørger ind til om det måske var muligt at 
skolen blev bedre til at efterlade klasserne, så det 
var nemmere for forældrene at gøre rent. 
Katja rapporterer at der er kommet en del 
forespørgsler på om man kan betale sig fra 
rengøringen. 
Der efterspørges en form for pedelservice til at 
supplere seniorservice. 
Elløbehjul til unge børn er ikke hensigtsmæssigt i 
skoletiden og der undersøges om det skal stoppes. 

5 Opdatering fondsansøgning (5 min) Information (Jan) 17:30 – 17:35 
Jan opdaterer om nyt i fondsansøgningerne og det 
undersøges om hvor mange penge der er til de nye 
vinduer. 



6 Generalforsamling (15) Diskussion, beslutning (Jan) 
Status, fastlæggelse af tidspunkt 

17:35 – 17:50 
Det besluttes at lige så snart vi kan afholde en 
generalforsamling, så sender vi en rettidig 
indkaldelse ud. 
Vi arbejder på at kombinere generalforsamlingen 
med noget socialt evt. en form for genåbning af 
friskolen for byen og forældrene. 
Rollefordelingen til den ekstraordinære 
generalforsamling fordeles og morten vælges som 
referant. 
 

7 Tilgodehavende Klara (10min) Information, beslutning (Jan) 17:50 – 18:00 
 
Det vedtages at det aftalte honorar for varetagelse 
af arbejdet omkring hjælp til ledelse af skolen i 
forbindelse med fratrædelse af den tidligere 
skoleleder. 
 

8 Kort opdatering fra udvalg (20 min) Respektive tovholder indsamler 
status/kontakt/spørgsmål fra udvalg 

- IT gruppe opdatering 
- Støtteforening 
- Fundraising 
- PR 
- Seniorservice 
- Rengøring 

 

18:00 – 18:20 
 
Det aftales at mødes på skolen med Rasmus til 
gennemgang af de mest vigtige punkter på 
vedligeholdelsesplanen. 
Der er søgt ved støtteforeningen om chromebooks, 
en bus til skolen og nogle nye gynger til sfoèn. 
Peter får en pris på en bus. 
Katja skaber en forbindelse til seniorservice, så vi 
kan få genoptaget arbejdet. 

9 Muligvis andet ? 18:20 – 18:30 
 
Lidt blandet diskussion om løst og fast. 

 


